C帽酸钙铁 Galcium Magnesium Fertilizer



产品名称:硝酸钙镁

产品形态: 粉末状和不规则颗粒

性:本品为白色粒状,百分之百溶于水,是一种新型、高效的钙镁肥,有肥效 特 快,吸收好的特点;其中的钙离子可以调节土壤酸碱度并促进作物对土壤 中氮、磷、钾的吸收量增加,增加作物抵抗力;有效预防作物因缺钙引起 的西红柿倒伏、脐腐病,黄瓜的生长点坏死,白菜干烧心,空心开裂、软 化病,苹果的苦痘病,梨的黑斑病、褐斑病等众多生理性病害;可使细胞 壁增厚,增加叶绿素含量及促进糖水化合物的形成,使水果蔬菜的储运期 延长、粮食作物籽粒饱满、千粒重增加;可使果品贮藏期间增加果实硬 度,明显增加果实外观色泽与光洁度,改善品质、提高产量,提升果品等 级。镁参与作物的光合作用。同时,本品加入微量元素硼,可帮助植物更 好的吸收钙、镁。

施用范围与施用方式:本品广泛用于温室、大棚、大面积农田,可促进植物根、茎、 叶的生长发育。适用于大田作物、大棚作物以及水果、蔬菜、花卉等经济 作物。可作底肥、追肥,适于撒施、冲施、滴灌、叶面喷施等多种施用方式。

装: 25/50/1000KG塑编袋、纸塑复合袋包装或按客户要求。 包

规格:

主要指标名称		指标值
总氮,%	≥	14.0
氧化钙(CaO), %	≥	15.0
氧化镁(MgO), %	≥	6.0
硼+锌+铁(B+Zn+Fe), %	≥	0.3
水不溶物,%	≤	0.1
РН		5-7

Calcium Magnesium Fertilizer

Properties and applications: It is white irregular granula. Property & Uses: It is white irregular granula, the PH Value is neutral, which dissolves in water absolutely. It is new type of Nitrate Nitrogen Fertilizer, It can supply Calcium and Magnesium to plant quickly and also be absorbed by the plant directly; improve photosynthesis effect; adjust soil PH Value and improve the crop's absorbing of nitrogen, phosphorus, and potassium in soil, also increases crop resistance. And it canbe effectively controlling, preventing Blossom-end rot (BER), a physical disorder common in tomato and pepper fruits, is related to calcium deficiency in the fruits; core rot of apple, black-spot disease of pear, brown spot disease etc.

Specification:

Index Name		Index Value
Total N, %	≥	14.0
CaO, %	≥	15.0
MgO, %	≥	6.0
B+Zn+Fe, %	≥	0.3
Insoluble substance in water, %	≤	0.1
Range of PH value		5-7

Package: plastic woven bag or paper plastic composite bag, Net weight: 25/50/500/1000kg or according to customer's request.

